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Je memorandum platné nebo 

neplatné 
 
PŊknou kaġi si navaŚil premi®r v demisi Andrej Babiġ. 

PŚed volbami rozpoutal kampaŔ proti ĻSSD a obvinil 

tehdejġ²ho ministra prŢmyslu a obchodu JiŚ²ho 
Havl²ļka, ģe chce ukr§st Ļesk® republice z§soby 

vz§cn®ho lithia. PrĨ jde o dalġ² tunel jako byla 

privatizace OKD. To vġechno kvŢli tomu Havl²ļek 
podepsal Memorandu s jakousi australskou firmou.  

 

No jo, jenomže pak se 

ukázalo, že celou údajnou 
kauzu způsobil Babišův 

ministr životního prostředí 

Richard Brabec, který udělil 
licenci k průzkumu české 

firmě Geomet. Tu vlastní 

australská společnost 
European Metals Holdings. 

Její pozici posiluje i to, že 

Geomet má do roku 2025 

přednostní právo požádat 
o těžební licenci.  

 

Podle slovenského 
miliardáře Pavola Krúpy 

z Arca Capital, který 

od loňska nakoupil asi jedno procento v European 

Metalu, je právě čas se projektu věnovat. Celosvětový 
zájem o lithium nebo kobalt, jejž táhne dopředu 

očekávaný rozvoj elektromobility a skladování 

energie, vede k přípravě mnoha dalších těžebních 
projektů. 

 

Pod zemí jsou Ăzakop§nyñ zásoby kovu prý za tři 
biliony korun. Firma Geomet už do geologických prací 

investovala zhruba 350 milionů korun. Vstupní 

náklady na otvírku dolu mohou být až deset miliard  

korun.  

Zpracováním vytěžené rudy je možné získat ročně 21 

000 tun karbonátu lithia, což je meziprodukt, který se 
používá v navazujícím průmyslu. Je to zhruba 450 000 

tun karbonátu lithia za 21 let. Roční produkce může 

posloužit např. k výrobě baterií pro 420 000 

výkonných elektromobilů nebo až 600 000 těchto vozů 
s menším výkonem. 

Nový ministr průmyslu a obchodu, tentokrát již za 

ANO, Tomáš Hüner po schůzce s australskými těžaři 
informoval, že uzavře s firmou EMH dodatek k 

dohodě, kterou s nimi uzavřel loni na podzim jeho 

předchůdce Havlíček. 
 

Uzavírám-li  k něčemu 

dodatek, nemohu tvrdit, že ho 

uzavírám k neplatnému 
dokumentu. To nedává 

smysl, že? 

Babiš se rozčílil a svého 
ministra zkritizoval. Prý to 

nekonzultoval s vládou 

(rozuměj s Andrejem 

Babišem). Podle Babiše měl 
Hüner pouze předložit 

analýzu a ne si pouštět ústa 

na špacír do médií. 
 

Memorandum o těžbě lithia 

je podle premiéra v demisi 
neplatné a ministr by měl 

zaúkolovat státní podnik Diamo, aby provedl průzkum 

ložiska. Ten ale o průzkum nemá zájem.  

 
Spor uvnitř vlády o způsob, jakým se chce vypořádat s 

memorandem o těžbě lithia pod Cínovcem, ovlivnil 

vyjednání hnutí ANO s komunisty ohledně tolerance 
nově skládaného kabinetu. Předseda KSČM Vojtěch 

Filip tvrdí, že pokračovat na nulitním dokumentu by 

bylo pro KSČM v případě těžby lithia, zcela 
nepřijatelné."  

(Pokraļov§n² na str. 2) 

 

Kdo mi s§hne na 

lithium je v tu 

r§nu mrtvej muģ 
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(Dokonļen² ze str. 1) 

Doufejme, že z toho nevznikne mezinárodní problém 
jako svého času s Mnichovskou dohodou. Podle Velké 

Británie byla platná, ale zanikla v důsledku závažného 

porušení Hitlerem, zatímco Francie ji považovala za 

neplatnou od samého počátku. 
 

Proč by jinak Babišovi vadilo podle něj Ăneplatn®ñ 

Memorandum? A jakou úlohu v tom hrál ministr 
životního prostředí Brabec? Licenci k průzkumu udělil 

firmě bez nějakého nátlaku dobrovolně. A kdo probudí 

státní podnik Diamo k činnosti?  
 

To všechno jsou otázky, na které bychom měli znát 

odpovědi. A nejenom na ně‘! 

 

Magnificence se ceremoniálu 

nedočkali, soudci ano 
 
Prezident Miloġ Zeman v pondŊl² bez obvykl®ho 

ceremoni§lu jmenoval 12 rektorŢ VĠ. Podle ĻTK 

nŊkolik rektorŢ dostalo pozv§nku na tradiļn² 

ceremoni§l na ¼terĨ na Hrad, ten se ale nekonal. 
 

Mluvčí prezidenta Jiří Ovčáček ale odmítl konání 

ceremoniálu potvrdit, Hrad prý nic neorganizoval. 
Podle rektora UK Tomáše Zimy Ovčáček lže.  

 

Magnificence se tak museli spokojit s tím, že jim 

předal jmenovací dekrety v pražském Karolinu ministr 
školství Robert Plaga. Zeman se předání dekretů 

v Karolinu nezúčastnil, odpočíval v Lánech. 

 
Ještě že jsme byli ujišťováni, že Miloš Zeman je 

schopný svůj mandát vykonávat plnohodnotně. 

Vzhledem k tomu, že uprostřed týdne jmenoval 25 
nových soudců při ceremoniálu na Hradě, můžeme 

říci, že ho vykonává na padesát procent. 

 

Ale i to je úspěch. 

Jeden se ožral, druhý dostal po 

čuni.  
 
Po skonļen² prezidentskĨch voleb a ozn§men² vĨsledku 

bylo ve ġt§bu Miloġe zemana veselo. Aģ moc. 

 
Není to tak dlouho, co prezident Zeman navrhl 

ruskému prezidentovi Putinovi, že by se měli novináři 

likvidovat. A protože Zeman nemá daleko od slov ke 
skutkům, pokusili se jeho příznivci likvidovat novináře 

po závěrečné tiskovce.  

 

Lidé z volebního štábu, jeden s visačkou novináře, 
vykazovali novináře z místnosti, kde zkolaboval 

totálně opilý redaktor týdeníku Občanské právo Milan 

Rokyta, útočili na ně pěstmi, nadávali jim a 
kameramanovi shodili kameru z ramena na zem. 

 

Nevládní organizace Reportéři bez hranic (RSF) 
vyzvala čelné představitele v Česku, aby odsoudili 

sobotní potyčku mezi lidmi přítomnými ve volebním 

štábu prezidenta Miloše Zemana a novináři. Podobný 

incident podle RSF nemá v demokratické společnosti 
místo. Incident odsoudila také OBSE. Útočník Karel 

Slezák byl vyloučen ze Syndikátu novinářů, kterého 

byl jako bývalý redaktor komunistických Haló novin 
členem. Ruce pryč od něj dala i samotná KSČM. 

 

Rokyta, který se s lahví od piva zhroutil na pódiu, se 

domnívá, že se ho kolegové pokusili otrávit a hodili 
mu do nápoje ĂnŊjakĨ sofistikovanĨ jed.ñ Podle 

vyjádření Rokyty by prý Ănemusel bĨt jiģ ģiv a 

vlastizr§dn® kav§rnŊ d§le na obt²ģ.ñ 
 

Záchranná služba, která přijela na místo, však o 

žádném Ăjeduñ nemluví, naopak potvrdila, že za 
kolapsem Rokyty byl alkohol.   

 

Policie vyšetřuje podezření z výtržnictví na základě 

trestního oznámení jiného novináře.  
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Kdo to zaplatí? 
 
Ministerstvo financí souhlasilo s vyjmutím projektu 

farmy Čapí hnízdo z projektů financovaných z fondů 

Evropské unie. Kvůli padesátimilionové dotaci pro 

farmu obvinila z dotačního podvodu policie 11 lidí 
včetně premiéra Andreje Babiše (ANO) a 

místopředsedy hnutí ANO Jaroslava Faltýnka. 

 
Ministerstvo financí tím, že vyňalo Čapí hnízdo, přes 

rozhodnutí regionální rady Regionálního operačního 

programu Střední Čechy, která naopak rozhodla 

ponechat dotaci ve fondech EU, nepřímo přiznalo, že 
dotace na Čapí hnízdo nebyla v pořádku. Kdyby si 

totiž za projektem stálo, tak by takový krok neudělalo 

a naopak by šlo do sporu s Evropskou komisí, který by 
se řešil ve správním řízení.  

Stažení projektu farmy Čapího hnízda totiž znamená, 

že dotace na Čapí hnízdo zůstane s konečnou platností 
uhrazená jenom z českých zdrojů. 

Středočeská koalice ANO a ČSSD v čele s hejtmankou 

Jaroslavou Pokornou Jermanovou podporovaná 
komunisty výbor regionální rady vyměnila tak, aby v 

něm získala většinu. Podle opozice jde o reakci na 

rozhodnutí výboru nevyjmout farmu Čapí hnízdo z 

financování fondy EU.  
 

Složení výboru je důležité, protože společnosti Imoba, 

pod kterou nyní farma na Benešovsku patří, hrozí, že 
bude muset téměř 50 milionů z dotace vrátit, a navíc 

zaplatit pokutu, která by mohla dělat dalších 50 

milionů. Opozice tvrdí, že se jedná o 100 milionovou 
částku, která se přenáší na národní úroveň, aby 

nemusela být důsledně vyřešena a byla „zametena pod 

koberec.“ Výši může totiž nově složený výbor 

regionální rady ROP Střední Čechy změnit či úplně 
odpustit. 

 

Hejtmanka Pokorná Jermanová je přesvědčená o 
Babišově nevině a věří, že se Babiš obhájí. Odmítla 

podezření, že by se snažila něco ovlivnit v Babišův 

prospěch. 

 
Když tedy paní ministryně Schillerová (hnutí ANO), 

která odřízla Čapí hnízdo od EU fondů,  řekla ĂAñ, 

měla by také říci ĂBñ, a nedělat „mrtv®ho brouka.ñ  
 

Otázka tedy zní - kdo to zaplatí a kolik? 

 

Kulišárna Jourové 
 

Pěknou kulisárnu vymyslela paní eurokomisařka Věra 

Jourová. Prý navrhne Evropské komisi, aby zařadila 
různou kvalitu potravin v podobných obalech na 

seznam nekalých obchodních praktik. 

 

Šikovně tak odvádí pozornost od toho, že Babišovy 
Kostelecké uzeniny nemají přímé srovnání. Ledaže by 

Jourová srovnávala kvalitu kosteleckých párku ĂpŚed 

Babiġem a po Babiġovi.ñ Ty dnešní jsou totiž jen samý 
separát, dovezený z Polska.  Říkali to v lampárně 

Prej budeme 

vracet 50 

mega. 

Vid² tady snad 

nŊjakĨ ļ§pi? 
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Na cestě k zapomnění 
 
Na cestŊ k zapomnŊn² pŚ²padu podvodn®ho zneuģit² 

dotace z evropskĨch fondŢ ve vĨġi 50 milionŢ korun je 

nŊkolik krokŢ. Prvn² dva uģ byly uļinŊny. 
 

Krok první zpochybnění zprávy Evropského úřadu pro 

boj proti podvodům (OLAF)) ve které OLAF píše o 
podezření na porušení českého národního práva i práva 

Evropské unie. Policie obvinila 11 osob, včetně 

Andreje Babiše a Jaroslava Fatýnka. Prohlášení 

Andreje Babiše (ANO), Jaroslava Faltýnek (ANO) a 
nakonec ministryně financí Schillerové (ANO), ke 

které se přidala i hejtmanka Pokorná Jermanová 

(ANO) o tom, že OLAF vlastně nic nevyšetřil, že 
se jedná jen o jakási doporučení, že sice v projektu 

byly chyby, ale ty jsou v každém projektu, hlavně že 

Čapí hnízdo stojí a děti mají kam jezdit, už máme za 

sebou. 
 

Druhý krok právě proběhl. Vyjmutí dotace 

z evropských fondů a její převedení do rozpočtu České 
republiky. Je to účetní operace, nikdo v podstatě nic 

nepocítí, nějakých 50 milionů se v těch miliardách 

rozpustí jako pára nad hrncem. Součástí je i kompletní 

výměna výboru Regionální rady Regionálního 

operačního programu Střední Čechy. Rada totiž bude 
rozhodovat o výši pokuty, případně o jejím odpuštění. 

Ministerstvo financí už si myje ruce, nemá s tím nic 

společného. Svou roli sehrála Schillerová na jedničku. 

 
Krok třetí bude následovat. Na tahu se ocitá ministr 

spravedlnosti Robert Pelikán (ANO). Bude totiž třeba 

zařídit, aby příslušný státní zástupce vrátil obžalobu 
zpět k došetření, pokud celou kauzu rovnou nezastaví a 

neodloží. Pokud bude obžaloba vrácena zpět 

k došetření, nastupí ministr vnitra Lubomír Metnar 
(ANO). Spis je třeba odebrat vyšetřovateli Pavlu 

Nevtípilovi. Jistě v tom budou hrát roli výroky 

bývalého detektiva Jiřího Komárka, který byl 

nepravomocně odsouzen za podobné klepy na adresu 
policejního prezidenta Tuhého, ale znáte to? 

 Není šprochu, aby na něm nebylo pravdy trochu.  

 
Vyšetřovatel Nevtípil tak utře nos, pokud od policie 

rovnou nevyletí. 

 

Nemusí pršet 
 
Dotace urļen® pro mal® a stŚedn² podniky nedosahuj² 

vĨġe 50 milionŢ korun, jde sice jen o drobn®, zato 

pŚich§zej² kaģdĨ rok. Nemus² prġet, jen kdyģ kape. 

 
Stát touto formou tak přispívá např. na burské kozy, 

plemenné berany a kozla chované na farmě. Když jede 

na výstavu ušlechtilý kůň, daňoví poplatníci výlet 
sponzorují. 

 

Dotace jsou určené menším chovatelům. Samotná 

Imoba, pod kterou "hn²zdo" dnes spadá, by dotačním 
podmínkám sice vyhověla, je ale součástí koncernu 

SynBiol, který už kritéria nesplňuje ani náhodou. 

 
Zase nějaká účelovka. Poté, co se záležitost provalila, 

farma peníze vrátila. Prý se jednalo o administrativní 

nedopatření.  

Volby byly v poŚ§dku, 

akor§t lidi zvolili 

ġpatn®ho kandid§ta 
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Stejný scénář? 
 

Ļlenov® hnut² Đsvit pŚ²m® demokracie sv®ho ļasu 

obviŔovali pŚedsedu a zakladatele Tomio Okamuru, ģe 
hnut² tuneluje. KvŢli finanļn²m nesrovnalostem se 

tehdy Đsvit rozpadl na dvŊ party, jednu kolem Marka 

Ļernocha a druhou, kter§ zŢstala vŊrn§ Okamurovi. 

 
Hnutí o devíti členech mělo za čtyřleté volební období 

nárok na celkový státní příspěvek 122 milionů korun: 

34 milionů jednorázově a 22 milionů ročně.  Peníze 
prý vyváděl Okamura z Úsvitu např. smlouvami na 

osobní služby PR a marketingu a další služby 

s mnohamilionovými výdaji. 
 

Ten potom založil nové hnutí Svoboda a přímá 

demokracie, se kterým se dostal do současné 

sněmovny. Původní hnutí Úsvit se několikrát 
přejmenovalo a v minulých volbách zcela propadlo. 

 

Zdá se, že se opakuje podobný scénář.  
 

Hnutí Svoboda a přímá demokracie (SPD) se ohradilo 

proti informacím, že zacházení s financováním jeho 
kampaně nebylo transparentní. Platby podle šéfa hnutí 

Okamury prý šly společnosti Play Net a.s., která měla 

pro SPD zajišťovat analýzy voličů a kampaně nebo 

strategické plánování.  
 

Jenomže podle iDnes.cz zaplatilo SPD neobvykle až tři 

měsíce po volbách 4,5 milionu Kč za mediální 
zastoupení a poradenství a 2,9 milionu Kč za voličské 

průzkumy, tj. 2x víc než ANO a 4x víc než Piráti 

 

Agenturu Play Net vlastní Jan Fulín, který je dle 
Info.cz propojený s TV Barrandov Jaromíra Soukupa. 

Ten patří do skupiny Zemanových kortešů. Spolu 

s Okamurou se veselili na mejdanu po Zemanově 
zvolení prezidentem. V Soukupových pořadech bývá 

Okamura velmi často. Snad jen Miloš Zeman se v nich 

vyskytuje častěji.  

Je na obzoru další hnutí? 
 

Drahoš zvažuje založení nového hnutí či strany. 
Doposud byla praxe taková, že nejdříve se založilo 

nějaké hnutí, třeba Věci veřejné, ANO, Úsvit, Svoboda 

a přímá demokracie, Zelení liberálové, Zelení 
neoliberálové atp. a jeho vůdci obvinili všechny ostatní 

z toho, že rozkradli Českou republiku (zajímavé, že 

pořád ještě je na mapě) a vtrhli do voleb. 

 
Akademik Jiří Drahoš na to chce jít opačně. Dva dny 

po té, co prezidentské volby prohrál, zvažuje založení 

nové strany, nebo kandidaturu třeba do Senátu. Zřejmě 
si neuvědomuje, že mnoho voličů ho volilo jako tzv. 

antizemana, a ne pro jeho politické a občanské postoje. 

To samozřejmě opadne a Drahoš se setká s tvrdou 
realitou vcelku nezajímavé politické figurky. 

 

Nejdřív prý ale bude řešit vyúčtování kampaně. Ale 

proč, když se Drahoš stále chlubil, že má všechno na 
transparentním účtu? 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

ODS m§ ve znaku let²c²ho pt§ka, ODA mŊla kdysi 

jednoroģce. Ameriļt² demokrat® m²vali osla, 
republik§ni slona. ANO si koleduje o Ăchameleona.ñ 
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Šéf rozhlasu kritizuje 

redaktory za Agrofert 
 
Podle nŊj v report§ģ²ch na toto t®ma nejsou uvedeny 

"vġestrann® a relevantn² informace, na z§kladŊ kterĨch 

by veŚejnost mohla sama dospŊt k z§vŊru, zda je 
pravdiv® konstatov§n² autorŢ, ģe se Agrofert dopustil 

dotaļn²ho podvodu". 

 
Desítky pracovníků Českého rozhlasu podepsaly 

prohlášení, které slova generálního ředitele Reného 

Zavorala v souvislosti s reportážemi Janka Kroupy o 

hospodaření Agrofertu na pozemcích s nejasným 
vlastnictvím, kritizuje. Zaměstnanci žádají Etickou 

komisi ČRo, aby reportáže zhodnotila, a kritizují i 

slova Zaorala o "načasování" a "antibabišovském 
tažení. 

 

Každopádně Zavoral bude iniciovat školení vybraných 
pracovníků rozhlasu a "kauzu Agrofert" ukáže jako 

modelový příklad. "Aby se z uvedených nedostatků 

poučili," avizoval.  

 
Proč školení? Já bych zavedl rovnou VUML. 

Vzpomínám si, že když jsem kdysi podepsal Několik 

vět, zavolal si mě tehdejší šéf KSČ v ČT. Po krátkém 
výsledku, když se díval do mých materiálů, mi sdělil 

"to je t²m, ģe ty nem§ġ ģ§dn® stranick® ġkolen². 

Poġleme tŊ na VUML." Pak ještě přidal doporučení 

ĂmŊ se taky Śada vŊc² nel²b², ale nic nepodepisuji. 
PŚ²ġtŊ, aģ budeġ cht²t zase nŊco podepsat, pŚijŅ  radġi 

za mnou a l²skni mi jednu pŚes papulu,ñ poradil mi ten 

bodrý Moravák. 
 

K tomu už naštěstí nedošlo. Přišel plyšák. 

 
Nejsme jako oni! Křičeli jsme na náměstích.  A teď se 

nám to vrací.  

 

Ať žije Velká Babišovská Agrofert revoluce. 

Od února otcovská dovolená 
Novopečení otcové si mohou od února během 

šestinedělí vybrat sedmidenní placenou dovolenou. 

Jedinou podmínkou je, že si platí nemocenské 
pojištění. Z nemocenské dostanou 70 % základu svého 

příjmu, stejně jako ženy na mateřské.  

 

 
 

Kruliš ředitelem 
Vladimír Kruliš se stal ředitelem protokolu Hradu. Ve 

funkci podle očekávání nahradil Miroslava Sklenáře, 

který se vrací do čínské CEFC. Pokud vám jméno 

Kruliš nic neříká, pak vězte, že jeho kvalifikací je to, 
že svého času byl partnerem dcery Miloše Zemana 

Kateřiny a v Brně při bouračce Ăzruġilñ jako 

spolujezdec testované nové policejní BMW, ačkoliv v 
autě neměl co dělat. 

 

Bůhví kdy 
Nejvyšší soud odložil vyklizení centra Klinika. 

Okupanti mohou dál zůstat v budově bývalé kliniky v 
Jeseniově ulici na pražském Žižkově, kterou 

protiprávně obsadili před třemi roky. Nejvyšší soud 

odložil vykonatelnost soudního rozhodnutí na 

vystěhování na bůhví kdy, přestože soudy už dříve 
rozhodly, že aktivisté musí budovu patřící nyní SŽDC 

vyklidit.  

 

Uģ m§ tŚet² 
pivo a poŚ§d 

Śve, co m§m 

dŊlat? 

U§§§§§ 
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Vydrží Krnáčová do švestek? 
 

Naposled se kym§celo kŚeslo pod prim§torkou 
Adrianou Krn§ļovou loni pŚed pr§zdninami. K jej²mu 

odvol§n² mŊlo doj²t po Ś²jnovĨch parlamentn²ch 

volb§ch. Musel zas§hnout s§m Andrej Babiġ, protoģe 
si ĂvelkĨ ġ®fñ nebyl jistĨ, ģe to FaltĨnek, kterĨ m§ 

Prahu na starosti, zvl§dne.  
 

Před téměř třemi roky socialisté zcela nečekaně shodili 

vládu nad Prahou, v níž sedí spolu s hnutím ANO a 

Trojkoalicí (KDU-ČSL, Zelení a Starostové) a s 
Krnáčovou se začalo kývat křeslo. Po několika 

měsících z Rady vypadl zelený náměstek primátorky 

Stropnický a vznikla staronová rada na stejném 
půdorysu.  
 

ñBabiġ jim musel dost dŢraznŊ vysvŊtlit, ģe rok pŚed 

komun§ln²mi volbami a nav²c v situaci, kdy ANO hraje 

v Ś²jnovĨch volb§ch o premi®rskĨ post, p§d praģsk® 

prim§torky prostŊ nepŚipad§ v ¼vahu. Kdyby se do 
toho nevloģil, mohlo se to podaŚit. JasnŊ Śekl, ģe ji 

maj² nechat dovl§dnout. Podruh® ģe uģ se s n² ale 

nepoļ²t§,ò popsal tehdy zdroj z hnutí ANO. 
 

Předseda hnutí ANO kromě záchrany Adriany 
Krnáčové musel vyřešit i otázku nového šéfa pražské 

buňky. Faktickým vládcem pražských politiků ANO 

byl místopředseda hnutí Jaroslav Faltýnek, ačkoli 
formálně měl funkci šéfa ministr obrany Martin 

Stropnický. Tomu se ale do zákulisí pražské politiky 

nepodařilo proniknout.  
 

A tak se v listopadu 2017 stal novým předsedou hnutí 

ANO v Praze málo známý radní Městské části Praha 
11 Jan Říčař, který Stropnického nahradil. Že by 

přitom hrála roli skutečnost, že nový šéf krajské 

organizace je syn podnikatele Zdeňka Říčaře, který v 
roce hnutí ANO daroval milion korun, není zcela jistě 

pravda.  

 ĂJe to mladĨ perspektivn² politik, doufejme, ģe se mu 

podaŚ² krajskou organizaci posunout dopŚedu. J§ jsem 
dlouhodobŊ s Prahou nespokojenĨ,ñ uvedl Babiš.  

Babišova nespokojenost má své oprávnění. 

Destruktivní činnost primátorky odměnili Pražané tak, 

že ANO získalo v Praze o zhruba o 10% méně hlasů 
než v celostátním měřítku. A Babišův spojenec Miloš 

Zeman při prezidentské volbě v Praze také propadl.  
 

Lídrem kandidátky do komunálních voleb v příštím 

roce ale Říčař nebude. Zda bude v čele 
kandidátky Krnáčová, ale neřekl. 
 

Krnáčovou se naposledy pokusili odvolat opoziční 

zastupitelé v polovině prosince loňského roku kvůli 

zřícené lávce v Tróji. Jenomže Piráti navrhli také 

odvolání radního pro dopravu Petra Dolínka (ČSSD), 
takže se socialisté k návrhu na odvolání Krnáčové 

nepřipojili a návrh neprošel.  
 

Babiš jistě také nepotěšilo, že Krnáčová svěřila projekt 

Smart City, za který chce Praha utratit jen za dva roky 
600 milionů korun, dostal na starosti jistý Vladimír 

|Zadina, blízký spolupracovník Ăkr§le losovaļekñ 

Davida Libigera. Vybrala ho přímo primátorka 

Adriana Krnáčová (ANO).  
 

Projekt má za úkol vybavit metropoli technologiemi, 
které usnadňují život obyvatel měst. Třeba vytvořit 

parkoviště navádějící řidiče k volným místům, přidat 

do ulic chytré lampy či chytré odpadkové koše.  
 

Předchozím působištěm Vladimíra Zadiny byly firmy 
Davida Libigera, který nechvalně proslul užíváním 

podezřelého softwaru na losování zakázek.  
 

Městům, která software používala, nakonec ministr 

Richard Brabec (ANO) nařídil vrátit dotace skoro 200 

milionů korun. 
ĂNech§pu to. Kdybych takhle ve firmŊ vyb²ral 

dodavatele, tak mŊ Andrej Babiġ nejsp²ġ zabije,ñ 

komentoval jednání Krnáčové jeden ze dvou ejbližších 
spolupracovníků Andreje Babiše Richard Brabec.  
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ODS požaduje omluvu  
 

V Praze dne 2. 2. 2018 
 

V deníku MF Dnes, shodou náhod patřícímu Andreji 

Babišovi, jsme se mimo jiné mohli dočíst, že za 
rozpadající se Prahu může ODS, která má údajný vliv 

v TSK. 

 
ñR§da bych zaruļenŊ nez§vislĨm novin§ŚŢm z MfD 

osvŊtlila nŊkolik drobnost². ODS jiģ 5 let nen² ve 

veden² Prahy. Nem§ sv® zastoupen² v ģ§dnĨch 

org§nech TSK a ļinnost t®to mŊstsk® firmy pravidelnŊ 
kritizuje. Naopak, Prahu a TSK Ś²d² ANO, ĻSSD, 

Strana ZelenĨch, STAN a KDU-ĻSL. Za havarijn² stav 

v Praze nese hlavn² odpovŊdnost prim§torka 
Krn§ļov§, kter§ nechala tuto kl²ļovou mŊstskou firmu 

ļtyŚi roky bez kontroly. Sv§dŊt jejich absolutn² 

neļinnost a neschopnost na ODS, kter§ je v opozici, je 
naprost§ nehor§znost a tot§ln² manipulaceò, 

konstatuje předsedkyně klubu zastupitelů ZHMP 

Alexandra Udženija. 

 
K tématu se vyjádřily aktivistické spolky Rekonstrukce 

státu a NFPK, které nám sdělují, že na TSK je 

napojena řada firem, které mají ve svém vedení 
politiky. Jako zástupce ODS si vybraly nějakého pana 

Michala Zaorálka. Skutečnost, že pan Michal Zaorálek 

již od roku 2014 není v ODS a před tím byl řadovým 

členem, aktivistům zřejmě unikla.  
 

Znalkyně a aktivistka paní Pošvářová, která kauzu 

komentuje, zapomněla ovšem dodat, že za řízení TSK 
je, kromě jiných, zodpovědná i Strana zelených, za níž 

sama v Brně kandidovala do Senátu. Pánové Neusser, 

který sedí v představenstvu TSK, a pan Mirovský, 

který sedí v dozorčí radě TSK, oba čelní představitelé 
pražských Zelených, by jistě podali obsáhlé vysvětlení 

situace ve firmě TSK, kterou spoluřídí. 

 
ñJe zvl§ġtn², kolik n§hod a opomenut² se n§m 

najednou seġlo v jednom ļl§nku. Poģadujeme proto 

omluvu den²ku MfD a uveden² vġech faktŢ ohlednŊ 
katastrof§ln²ho stavu v TSK na pravou m²ru.ò dodává 

Alexandra Udženija. 

 

 

 


